
	

Møtereferat	fra	i	SG	for	”En	skole	–	En	barnehage”.	 
	
Tid/sted:	kl.08.00	tirsdag	10.oktober	på	Båtsfjord	kommunes	møterom. 	
Til	stede:	Geir	Knutsen	(ordfører),	Trond	Henriksen	(rådmann),	Britt	M	Hansen	
(virksomhetsleder	Nordskogen	barnehage),	Atle	Larsen	(HTV	Utdanningsforbundet),	Arild	
Hammeren	(teknisk	sjef)	og	Ronny	Isaksen	(prosessleder	Linken	Næringshage).		
Forfall:	Børre	Steinar	Børresen	
Ellers	møtte:	Ingvild	Sehl	(rektor	Berlevåg	skole)	og	Åge	Alexandersen	(prosjektleder	WSP).	
	
	
	
AGENDA	
Sak	1	–	Informasjon	om	byggeprosjektet	av	ny	skole	i	Berlevåg	v/Ingvild	Sehl	

• Vær	nøye	med	ALLE	beskrivelser	og	kvalitetssikre	disse	
• ALLE	funksjoner	MÅ	være	på	plass	FØR	en	starter	byggeprosessen	–	eksempelvis	

uteområdet	
• Kjør	åpne	prosesser	og	involver	bredt	med	alle	tiltenkte	brukere,	FAU	og	øvrige	

ressurspersoner	
• Trafikksikkerhet	–	plan	for	vei,	adkomst	for	vareleveranser,	innganger	for	brukere,	

reguleringer	av	områder	etc.	
• Samkjøring	med	andre	prosesser	som	pågår	i	kommunen	–	reguleringer,	

friluftsområder	etc.	
	
Se	ellers	vedlagte	presentasjon.	
	
Vedtak:	orientering	tas	til	etterretning.	
	
Sak	2	–	Informasjon	om	pågående	prosesser	ved	Åge	Alexandersen	WSP	
Tilstandsanalysen	–	denne	er	ikke	ferdig.	Foreløpige	konklusjoner	er	at	bygningsmessig	
status	på	Båtsfjord	skole	er	dårlig.	Unntak	er	”nyfløya”	og	bassengfasilitetene.	
For	Nordskogen	skole	og	barnehage	er	det	kun	barnehagen	som	vurderes	som	funksjonell.	
Areal-	og	funksjonsprogrammet	presenteres	for	brukerne	28.	og	29.november.	
	
Se	ellers	vedlagte	presentasjon.	
	
Vedtak:	informasjon	tas	til	etterretning.	
	
	
Sak	3	–	Mål,	målformulering	og	vedtak	av	styringsdokument	
Åge	har	bearbeidet	innspillene	som	kom	i	forrige	møte	(se	vedlagte	målhierarki).	Dette	er	
oppbygd	fra	kommunemål	via	effektmål	ned	til	resultatmål.	Dette	må	presenteres	til	
Formannskapet	og	eller	til	Kommunestyret.	Dette	viser	at	strukturen	for	prosjektet	er	på	
plass.	Ledergruppa	i	kommunen	må	også	få	dette	presentert.	
	



Vedtak:	målformuleringen	vedtas	som	den	ligger,	og	det	gis	samtidig	mulighet	til	å	
presisere/revidere	denne	underveis	ved	behov.	
	
	
	
Sak	4	–	Interesseanalysen	
I	medio	september	ble	det	kjørt	en	bred	interesseanalyse	over	en	uke	der	WSP	kjørte	møter	
med	”alle”	bruker-	og	interessegrupper	for	totalprosjektet.	
Intensjonen	er	bl.a.	å	identifisere	”motstandere”	av	totalprosjektet.	De	tilbakemeldingene	
som	er	framkommet	så	langt	er	hva	skjer	med	SKANSEN?	Utfordringen	blir	å	kommunisere	
hvilke	fordeler	som	vil	komme	ved	en	flytting	av	disse	funksjonene	i	et	nytt	og	framtidsrettet	
bygg.		
Informasjon	om	prosjektet	må	kommuniseres	ut	til	Båtsfjordingen	og	utfordre	disse	på	hva	
de	mener:	

• Pensjonistforeningen	
• Lag	og	organisasjoner	
• Næringsliv	
• Kommunens	ledergruppe	
• Fagforeninger	

	
Kommunikasjon	rundt	dette	bør	komme	på	flere	flater	–	direkte	møter	med	
organisasjoner/lag/foreninger,	kommunens	hjemmeside,	diverse	Båtsfjordrelaterte	FB-sider,	
lokal	presse	samt	kommunens	avisbilag.	Møtereferater	legges	ut	på	kommunens	
hjemmeside.	WSP	lager	en	plan	på	dette.	
	
Vedtak:	orientering	og	innspill	enstemmig	vedtatt.	
	
	
	
Sak	5	–	Eventuelt	
Midlertidige	skolelokaler	–	jobben	med	å	framskaffe	dette	må	startes	nå.	Rådmann	får	
ansvar	for	å	igangsette	dette	arbeidet.	
	
Framtidig	kapasitetsbehov	i	barnehagen	–	tall	i	forhold	til	dette	må	oversendes	WSP	for	
deres	analyser.	Britt	undersøker	dette	og	melder	tilbake	til	WSP.	
	
Tur	til	Kirkenes	–	opplegg	rundt	denne	turen	sendes	ut	i	løpet	av	dagen.	Linken	sender	ut	
info	om	dette.	
	
Framtidig	lederstruktur	–	hvilke	tanker	har	Rådmann	rundt	dette?	Skal	det	være	en	leder	på	
skolen	og	en	leder	i	barnehagen?	Skal	disse	lyses	ut?	Slike	prosesser	må	starte	nå.		
	
	
	
	
	
	



	
Det	er	startet	en	prosess	tidligere	i	år	der	administrasjonen	har	startet	med	å	se	på	
lederstrukturen	i	hele	kommunen.	Her	må	lov	og	avtaleverk	følges.	
	
Pågående	prosesser	i	skolene	–	mulighet	til	å	trekke	på	kompetansen	til	Berlevåg	kommune	i	
vårt	prosjekt.	
	
Vedtak:	innspillene	under	eventuelt	tas	til	etterretning.	
	
	
Neste	møte	onsdag	29.november	kl.08.00	på	kommunens	møterom.	Innkalling	sendes	via	
Outlook	(kalenderoppfølging).	
	
	
	
Møte	hevet	10.15	
	
	
Ronny	Isaksen,	referent.	
	
	
Vedlegg:	

• Presentasjon	Berlevåg	skole	
• Presentasjon	WSP	
• Revidert	prosjektplan	


